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Aquest any durant el pregó de la Festa Major vaig observar (altres anys ha 
passat més o menys el mateix) que un cop la pregonera i l’alcaldessa han 
acabat de parlar del balcó estant, aquest pràcticament es buida i els 
nostres polítics no es queden a veure l’actuació de les entitats que són 
l’ànima de la Festa Major. Enguany només va restar tota l’estona al balcó 
el regidor Jordi Figueras. 

• Quin és doncs el motiu pel qual els regidors del seu grup no és 
queden fins el final de l’acte al balcó? 

 
 
Molt bé. Jo a la Sra. Ma. Teresa li respondré que és veritat que ho lamento 
molt, ho lamento molt no poder ser al balcó, però tal com explicava el regidor 
Roger Pons, és un cúmul de coincidències.  
 
Coincideix que es fa el pregó, es fa la lectura del pregó, del regidor de Cultura, 
de l’Alcaldessa, s’ha de fer un protocol que es fa cada any, que coincideix. Que 
des de dins sentim el ferro - ferro, cosa que sentim perquè ens sap greu, i que 
a més a més seré molt sincer, jo sé que comentava, no sé amb qui, si amb el 
portaveu socialista, que dèiem: “Carai, sempre ens passa igual, que no podem 
estar fora, i estem aquí dins.” I evidentment, quan s’acaba, que passen 20 o 25 
minuts, ja ens incorporem a les famílies, amb els amics a baix, i a viure la festa 
des de baix.  
 
Ho lamentem molt, però és un tema de protocol, d’horari, que home, a la millor 
podríem fer alguna mena de sistema diferent. L’amic Figueras també surt al #, 
la foto, marxa cap a dins, fa un altre sistema, el que ell creu convenient, i 
nosaltres ho vivim a la millor d’una altra manera. Però de veritat que ho 
lamentem molt, perquè és un tema de duplicitats i de solapaments d’actes, 
simplement és això. Ho lamentem molt, de veritat. 
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